



Saudi Jawahir Opens Laure Boutique in Riyadh Park

Saudi Jawahir is glad to announce the opening of Laure Boutique, the luxury cosmetics and fragrance destination dedicated and focused on exclusive and luxury brands, at Riyadh Park in May 30, 2018. Riyadh Park is located in the heart of Saudi Arabia's capital Riyadh, at the intersection of Northern Ring Road and Prince Mohammed bin Saad bin Abdulaziz Road. Riyadh Park stands well above the competition due to its commitment to addressing the individual needs by offering the world's most famous brands. Whether you visit for shopping, family entertainment or your choice of 70 restaurants and cafés, the overall arrangement and choice will ensure that your visit will be full of fun.

Laure Boutique is a new concept for Saudi Jawahir launched in 2015, providing the consumers with the best shopping experience ever since. With a space of 247 square meters, the large showroom is a space where customers can revel in the luxury experience of browsing the high-end fragrances and cosmetics. The boutique provides an environment of elegance; where marble surfaces, mirrored walls, and refined details enhance the display of the iconic luxury products, to achieve customers' satisfaction.

Saudi Jawahir has grown into a successful recognized premier retail business, and is determined to introduce quality environment, brand value, and the one of a kind experience the Saudi consumer desires. The company is motivated by Laure's increasing number of boutiques, and looking forward to the soon opening at AlSalaam Mall in Jeddah, in the last quarter of 2018.

Saudi Jawahir Trading Ltd P.O.Box 88942

Riyadh 11672 Saudi Arabia +966 11 444 444 0





الشركة السعودية جواهر تفتتح معرض لور في الرياض بارك

الشركة السعودية جواهر تفتخر بإعلان افتتاح معرض لور، الوجهة الأولى لعالم مستحضرات التجميل، العناية بالبشرة والعطور العالمية الشهيرة والحصرية، في الرياض بارك يوم 30 من شهر مايو 2018. يقع الرياض بارك في قلب العاصمة الرياض، عند تقاطع طريق الدائري الشمالي وشارع الأمير محمد بن سعد بن عبد العزيز. يتفوق الرياض بارك على منافسيه من خلال التزامهم بتلبية احتياجات الزوار من خلال توفير أهم العلامات التجارية العالمية. سواء كان سبب الزيارة التسوق، ترفيه عائلي، أو اختيار الزائر من 70 مطعم ومقهى، الرياض بارك هو الاختيار الأمثل لتجربة ممتعة.

عام 2015، أطلقت الشركة السعودية جواهر معرض لور بمفهومه الجديد، ليوفر للمستهلكين تجربة تسوق لا مثيل لها. بمساحة تقدر بـ 247 متر مربع، صالة العرض الواسعة تسمح للعملاء باكتشاف منتجاتنا الراقية، وتجربتنا الاستثنائية. يوفر المعرض بيئة أنيقة، حيث تعمل أسطح الرخام، مرايا الجدران والتفاصيل الدقيقة على تعزيز عرض المنتجات الفاخرة الشهيرة، لتحقيق رضا العملاء.

تصدرت الشركة السعودية جواهر في مجال تجارة التجزئة، وتقدم تجربة منقطعة النظير جمعت بين الجودة العالية والمخدمة الفريدة للمستهلك السعودي. تتطلع الشركة للمزيد من الافتتاحات لمعارض لور، وسعداء بالافتتاح القريب في السلام مول في جدة، في الربع الأخير من عام 2018.

الشركة السعودية جواهر صندوق البريد 88942 الرياض 11672 المملكة العربية السعودية



+966 11 444 444 0